



中國香港跳繩總會

HONG KONG ROPE SKIPPING ASSOCIATION, CHINA | SINCE 1997

[最新消息] 「向註冊體育教練提供一筆過補助金」計劃詳情

就有關防疫抗疫基金第三輪措施，中國香港跳繩總會今天收到康樂及文化事務署正式通知，公佈「註冊體育教練一次性補助金計劃」之申請須知。有關申請由即日起開始，接受申請日期為 2020 年 10 月 9 日至 11 月 30 日。

有關申請指引及表格，可從康文署網頁(<https://www.lcsd.gov.hk>) 下載或到康文署各分區辦事處索取。

本會註冊教練可準備相關證明文件提交申請。而當中已成功註冊而未領取證書之教練，請電郵至 hkrsa.com@gmail.com 與本會職員聯絡。

中國香港跳繩總會
2020 年 10 月 9 日

[Latest Update] One-off Grant to Registered Sports Coaches Application Details

Regarding the second round of Anti-epidemic Fund measures, HKRSA has received official notice from the Leisure and Cultural Services Department to announce the application procedures for the one-off grant to registered sports coaches. The application will commence from today. The application period is from 9 October to 30 November 2020.

Application forms can be downloaded from the LCSD's website (<http://www.lcsd.gov.hk>) or obtained from District Leisure Services Offices.

HKRSA's registered coach could prepare for relevant documents for application submission. For coaches who have already successfully registered but not yet collected the certificates, please contact us by email (hkrsa.com@gmail.com).

Hong Kong Rope Skipping Association, China
9th Oct 2020

Address: Flat K, 10/F, Haribest Industrial Building, 45-47 Au Pui Wan Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong

地址: 香港新界火炭坳背灣街 45-47 號喜利佳工業大廈 10 樓 K 室

電話 Tel: 9464 9757 傳真 Fax: 3020 5764

電郵 Email: hkrsa.com@gmail.com 網頁 Website: www.hkrsa.com